
PROTOKÓŁ NR 7/2015

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą, które odbyło się 25 maja 2015r.

Posiedzenie wyjazdowe rozpoczęło się o godzinie 17.00

Obecni członkowie Komisji: 

1.      Ewa Pędziwiatr - Przewodnicząca Komisji,

2.      Anna Klepacz,

3.      Paweł Ciszewski,

4.      Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski.

Obecni spoza grona członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska – Burmistrz Miasta w Kowarach

2. Zofia Ujma – Radna Rady Miejskiej w Kowarach

3. Janusz Jaworski – Przedstawiciel mieszkańców Krzaczyny.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wyjazd Komisji do dzielnicy Krzaczyna.
3. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  1 Przewodnicząca  Komisji  dokonała  otwarcia  posiedzenia  w terenie,  przywitała  członków
Komisji. Na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.

Ad. 2 Na wniosek mieszkańców ulicy Głównej, których reprezentantem był Pan Janusz Jaworski,
radni  udali  się  do  dzielnicy  Krzaczyna.  Obecna  była  Pani  Burmistrz.  Pan  Janusz  zapoznał
przybyłych z prośbą mieszkańców o ponowne uruchomienie placu, który w późnych latach 90-tych
do 2004 roku pełnił rolę „boiska” do koszykówki, był także miejscem rekreacji i zabaw ruchowych
dla mieszkających tu dzieci.

Aktualnie plac jest zarośnięty trawą, stoi jeden słupek do piłki koszykowej. Mieszkańcy chcą we
własnym  zakresie  i  według  własnych  potrzeb  zagospodarować  tę  przestrzeń.  Pani  Burmistrz
zadeklarowała, że plac zostanie wykoszony i dowieziony samochód podsypki.

Pan Jaworski wskazał teren przy źródełku, który kiedyś służył turystom i okolicznym mieszkańcom
do odpoczynku. Prosił o częściowe wykoszenie tego terenu i naprawę jedynej w okolicy ławki. Sam
zobowiązał  się  do  odnowienia  tablicy  informacyjnej  i  wykoszenia  pozostałej  części  terenu.
Źródełko jest czynne, woda służy do ochłody i może być spożywana.

Następnie Komisja udała się na istniejący w Krzaczynie plac zabaw i boisko. Obiekty wymagają
natychmiastowego wykoszenia, a urządzenia zabawowe na placu zabaw odnowienia.

Podczas przypadkowego spotkania z mieszkanką ulicy Nadrzecznej ponowiono prośbę złożoną w
poprzedniej kadencji o przycięcie koron drzew, szczególnie tych bardzo wysokich.

Ad. 3 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 17.50



Wnioski Komisji do Pani Burmistrz

1. Komisja wnioskuje o wykoszenie terenu boiska i placu zabaw w Krzaczynie oraz odnowienie
i naprawę urządzeń zabawowych na placu zabaw.

2. Komisja prosi o wykoszenie terenów zgodnie z poczynionymi ustaleniami z mieszkańcem ulicy
Głównej,  naprawę  ławki  oraz  przywiezienie  na  wskazany  plac  „podsypki”  celem  utwardzenia
terenu, który ma służyć rekreacji i zabawom dla dzieci.

3. We  właściwym  czasie  należy  przycinać  drzewa,  szczególnie  te  bardzo  wysokie  z  terenu
Krzaczyny.

4. Wnioskujemy  o  systematyczne  kontrole  boisk  sportowych  i  placów  zabaw  pod  kątem
bezpieczeństwa oraz koniecznych napraw i konserwacji oraz koszenia trawy.

5. Wniosek  o  ustawienie  tablicy  informującej  o  zakazie  wprowadzania  zwierząt  na  teren
ogrodzonego placu zabaw przy ulicy Matejki.

Protokołowała:  Przewodnicząca Komisji STiWzZ 

Ewa Pędziwiatr  Ewa Pędziwiatr


